
                                          Protokół nr VIII/2007 
z VIII sesji Rady Gminy Ciepłowody odbytej w dniu 21.05.2007 r. o godz. 1800 w Sali nr 
12 przy Pl. Mickiewicza 2 w Ciepłowodach. 
 
Przewodniczący Rady otworzył VIII sesję Rady Gminy Ciepłowody, na podstawie listy 
obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ustawową ilość 15 radnych w sesji 
uczestniczyło 12 radnych. 
Do przesłanego porządku obrad zaproponował zmianę polegająca na wprowadzeniu  
w pkt 8a  podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2007 r. 
w pkt 8 b podjęcie uchwały w sprawie odwołania sekretarza gminy. 
Radny Stelmach- zapytał dlaczego uchwała w sprawie zmian w budżecie nie była omówiona 
na Komisji gospodarki i Budżetu jak jest zawsze przyjęte. 
P. Wójt- wyjaśnił, że  te 2 uchwały wprowadzone dzisiaj do programu są od siebie zależne. 
P. Sekretarz nabyła uprawnień emerytalnych i po podjęciu decyzji o odejściu postanowiono to 
wprowadzić dzisiaj do porządku. 
Jest to uchwała formalna a dotyczy przeznaczenia środków na odprawę. 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady odczytał rotę ślubowania  radnych, która stanowi załącznik do 
protokołu i kolejno wyczytani: P. Tadeusz Sulima i P. Marek Krawczyk wypowiedzieli słowo 
„ślubuję”. 
Ad. 3 
Porządek obrad z wniesionymi  przez Przewodniczącego Rady poprawkami został przyjęty 
jednogłośnie. 
Ad. 3 
Do protokołu z ostatniej sesji uwag nie wniesiono, protokół został przyjęty  przy 12 głosach 
za i 2 głosach wstrzymujących. 
Ad. 5 
Informację z pracy Urzędu między sesjami przedstawił P. Wójt. 
- przyjęto zarządzenia wg rejestru prowadzonego w sekretariacie Urzędu. 
- przedstawił nową kierownik OPS- mgr Elżbieta Kuś 
- udział w spotkaniu związku Gmin Oława Ślęza 
- spotkanie w Dyrekcji PKP we Wrocławiu nt. uruchomienia linii kolejowej w kierunku 
Henrykowa. 
-  problem ze ściągnięciem należności z nieruchomości (była betoniarnia) w Ciepłowodach 
Przew. Rady-  zapytał w jakim czasie uruchomiona będzie ta linia kolejowa. 
 
P. Wójt- są deklaracje, że 12, 15 miesięcy. 
Ad. 6 brak 
 
Ad. 7 
Przew. Rady- przedstawił opinię wspólnego posiedzenia Komisji, które pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Uchwała nr  33/VIII/2007 w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanych została 
podjęta jednogłośnie. 
Ad. 8 
Przew. rady- przedstawił opinię wspólnego posiedzenia Komisji, które pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Ciepłowody” przyjętego 
uchwałą nr 171/XXXIV/2006 Rady Gminy Ciepłowody z dnia 7 marca 2006 r. 



Radny Sulima- poinformował, że otrzymał niekompletny projekt uchwały, gdyż brakuje 
załącznika graficznego. 
P. Celewicz- nie zrobił załącznika z przyczyn oszczędnościowych , a sam załącznik stanowi 
obszar całej  naszej gminy. 
P. Wójt-  projekt uchwały wprowadza zmianę polegająca na tym, że brak jest strefy 
ochronnej. Temat poza potrzebą wizualizacji. 
Radny Sulima- zapytał radcy prawnego, czy brakujący załącznik powinien być dostarczony. 
Radca prawny- odpowiedział, że tak. 
Przew. Rady- wniósł uwagę aby dopilnować kwestię kompletności dokumentów. 
Pytań i uwag brak. 
Uchwała nr 34/VIII/2007 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Ciepłowody” przyjętego 
uchwałą nr 171/XXXIV/2006 Rady Gminy Ciepłowody z dnia 7 marca 2006 r. została 
podjęta jednomyślnie. 
Ad. 8a 
P. Skarbnik- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2007 r. 
Radny Sulima- zapytał jaka kwota jest na odprawę i czy nie można było tego zaplanować 
przy planowaniu budżetu. 
P. Skarbnik- na odprawę jest kwota 26.368 zł. plus „13” za przepracowany okres. 
P. Wójt- wyjaśnił, że wcześniej nie zaplanowano na odprawy bo P. Sekretarz nie wiedziała, 
że będzie odchodzić. Środki na ten cel są z budżetu gminy z naszych dochodów na ten cel. 
Radny Sulima-  zapytał  o to, bo w innych jednostkach na odprawy planowano przy budżecie. 
Więcej pytań i uwag nie wniesiono. 
Uchwała nr 35/VIII/2007 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 r została podjęta 
jednomyślnie. 
Ad. 8 b 
P. Wójt- poinformował, że decyzja P. Sekretarz  zapadła dużo później o odejściu niż 
planowano budżet, 2 , 2,5 miesiąca temu. Po przeprowadzeniu rozmowy z P. Sekretarz 
zgodził się co do zamiaru. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Uchwała  nr 36/VIII/2007 w sprawie odwołania sekretarza gminy została podjęta przy 1 
głosie przeciw, 1 głosie wstrzymującym 12 głosach za. 
P. Sekretarz- podziękowała, zaznaczyła, że obowiązki starała się  wykonywać z literą prawa. 
Nabyła uprawnień emerytalnych i z tego przywileju korzysta. 
Przew. Rady- podziękował P. Sekretarz za wzorową postawę i  i wzorową pracę Urzędu. 
P. Wójt- podziękował P. Sekretarz za 8 letnią  rzetelna i sumienną pracę. Przeprosił za rzeczy 
nieprzyjemne jakie również dotknęły P. sekretarz 
P. Kozyra- przyłączył się do podziękowań.   
                                                                                                     Przerwa 
                  Posiedzenie opuściła radna Markowska – obecnych 13 radnych. 
Ad. 9 brak  
Ad. 10 
Przew. Rady- zapoznał radnych z pismami wpływającymi do rady. 
Pismo RIO z dnia 19.04.07 r. w sprawie prowadzonego postępowania nadzorczego wobec 
uchwały nr 26/VI/2007. 
Wszystkie uchybienia zostały już skorygowane. 
Pismo RIO z dnia 19.04.2007 r. w sprawie opinii o prognozie długu publicznego. 
Pismo Wojewody Dolnośląskiego z dnia 24.04.2007 r. w sprawie  wszczęcia postępowania 
nadzorczego wobec uchwały nr 32/VII/2007 



P. Skarbnik- potwierdziła, że kalkulacja została sprawdzona, oparta jest na wydatkach roku 
poprzedniego. 
Pismo od p. R. Fijałkowskiego w sprawie niezgodnego z przepisami prawa opracowania 
projektu uchwały nr 32/VII/2007. 
Cieszy się, że P. Fijałkowski podejmuje inicjatywy kontrolujące. 
Zaznaczył, że Kierownik ZWiK podjął już wcześniej działania w tej sprawie jeśli chodzi o 
podstawę prawną. 
Pisemną odpowiedź  P. Fijałkowski otrzyma w tej sprawie. 
Ad 11, 12 
P. Kozyra- poinformował w skrócie  o VII sesji Rady Powiatu 
P. Krawczyk-  poruszył sprawę z jaką przyszli mieszkańcy z wspólnoty przy Ul. 
Ząbkowickiej 
Szczegóły sprawy przedstawił P. Gerlach. Przedstawił swoje stanowisko w sprawie likwidacji 
zapisu ustanowionej w planie miejscowym rezerwy cmentarnej na działce wspólnoty gdzie 
dopuszczona jest część mieszkaniowa z dopuszczeniem usług i zieleni towarzyszącej i na 
której to był zamiar postawienia altany. 
P. Celewicz- wyjaśnił, że jeżeli służby Wojewody nie wniosą zastrzeżeń  to zapis zostanie 
zlikwidowany przy zmianie w planie zapisu strefy C. 
Wyjaśnił, że zapis taki nie ma znaczenia, należy jedynie zachować odpowiednią odległość od 
muru. 
Radny Krawczyk- zapytał kto zaplanował postawienie 11 garaży i kto nie sprzedał działki ze 
szambem. 
Poruszył sprawę kasztana, który umiera. 
P. Olejnik- wyjaśnił, że kasztan znajduje się w pasie drogowym, podobnie jak szambo i 
parking. 
Sprawa drzewa zostanie zgłoszona do Rejonu Dróg. 
P. Gerlach zapis w jakim okresie ten zapis dotyczący działki zostanie zlikwidowany. 
P. Celewicz- wyjaśnił, że najwcześniej we wrześniu. 
Radna Motylewicz- przypomniała radnym, że jest możliwość dobrowolnej wpłaty diet na 
konto budowy placu zabaw dla dzieci.   
P. Dyrektor- podziękowała Państwu Gierlasińskim za podarowanie do biblioteki książek i 
słowników. Zachęciła chętnych i mających zbędne książki do przyłączenia się do akcji. 
Radna Tokaruk- przypomniała o organizowanym w Kobylej Głowie turnieju w piłkę nożną o 
puchar Wójta Gminy. 
Sołtys Witkowski- poprosił o interwencję i uściślenie kto ma większą istotę prawną sołectwo, 
rada sołecka czy stowarzyszenie. 
P. Wójt-wyjaśnił, że do stowarzyszenia należą mieszkańcy wsi, w związku z tym wskazana 
byłaby współpraca. Inne działania określa statut sołectwa wg tego należy postępować. 
Radna Gierlasińska- przypomniała o składaniu podań w sprawie zakupu sprzętu sportowego 
do 15 czerwca, gdyż w najbliższym czasie Komisja zajmie się podziałem środków na ten cel, 
po wcześniejszym zapoznaniu się z wykorzystaniem środków przez sołectwo w ub. roku. 
Radny Freundorfer- poruszył sprawę braku członkowstwa w komisjach stałych 2 nowo 
wybranych radnych. 
P. Sekretarz- wyjaśniła, że radni powinni zgłaszać swój akces do komisji. 
Radny Sulima- zapytał odnośnie inwestycji w Dobrzeniach, jaki był koszt i ile pozyskano 
środków na tą inwestycję. 
P. Wójt- wyjaśnił, że nie pozyskano na tą inwestycję żadnych środków bo na ten czas nie było 
takiej możliwości, była ona robiona na zasadzie awaryjności. 
P. Szuwarowska- zgłosiła prośbę o umożliwienie zabierania głosu przez mieszkańców przy 
podejmowaniu uchwał. 



Radny Stelmach- poruszył sprawę zbadania przyczyn wydobywania się czarnego dymu w 
okolicy skupu złomu. 
P. Szuwarowska- poruszyła sprawę posesji P. Kumaszki  i stanu technicznego budynków, 
które stanowią zagrożenie dla ludzi.(ledwo wisząca brama, spadające dachówki z dachu, 
szczyt spalonej stodoły grozi zawaleniem) 
P. Celewicz- wyjaśnił, że to są trudne sprawy, należałoby to zgłosić do Nadzoru 
Budowlanego , który na pewno obciąży kosztami ekspertyzy właściciela. 
Przew. Rady- przedstawił terminarz rozgrywek samorządowych, poinformował o zajęciu VI 
miejsca w  wędkarskich zawodach. 
P. Wójt- przedstawił P. Kierownik OPS, która zaprezentuje się na następnej sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VIII sesję Rady 
Gminy Ciepłowody. 
 
Protokołowała                                                          Przewodniczący 
Jadwiga Bartusiak                                        Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                              Władysław Gluza                                                             
   
  
 
 


